
 
ACTA DE LA SESSIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE DE LA 
BATLLÒRIA 
 
 
Identificació de la sessió: 
Data: dimecres 2 de desembre de 2009 
Horari: de 21 a les 0:05 h. 
Lloc: Seu del Consell de Poble 
 
 
Hi assisteixen per part de la Comissió Permanent del Consell de Poble: 
Manel Bueno Martínez, en qualitat de President del Consell de Poble 
Jordi Gómez, vicepresident del Consell del Poble. 
Juan Sánchez, vocal i portaveu de l’Àrea de Àrea de Serveis Bàsics i Urbanisme 
Eudald Puig Serradell , vocal i representant de la Junta de compensació de Royal Park  
José Antoni Santos , vocal i portaveu de  Àrea de Seguretat Ciutadana  
Eduard Vallhonesta Alarcón,  vocal i portaveu 2 de l’Àrea de Cultura, Serveis a les Persones i 
Patrimoni. 
Carme Lluís Puig , vocal 
Cristina Galvez , vocal   
Pascuala Agulló Barón , vocal  
Josefa Úbeda, vocal 
Òscar Rubio, vocal 
Eva Lopez, vocal 
Núria Vall·llosera i Culell, en qualitat de secretària accidental 
 
S’excusen:  
Jesús Liñan, vocal i portaveu Àrea de Cultura, Patrimoni i Serveis  a les persones. 
Montserrat Vinyets, regidora de la CUP  
Públic assistent: 
Veïns i veïnes de la Batllòria: Pere Alcolea , Carme  Gimenez ... 
 
Ordre del dia: 
 
1- Aprovació si s'escau de l'acta anterior  
 
2- Informació de la Festa d'Hivern de la Batllòria. 
  
3- Informació de la Fira Nadalenca de l'Esperança. 
  
4- Presentació a la Comissió permanent de l'Informe de Seguretat i Civisme de la Batllòria. 
  
5- Seguiment i control de les diferents àrees del Consell. 
  
6- Varis 
  
7- Precs i preguntes. 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
1- Aprovació si s'escau de l'acta anterior  
S’aprova l’acta  anterior. 
 
2- Informació de la Festa d'Hivern de la Batllòria. 
El President  dóna la paraula  a la Núria Vall·llosera perquè faci una explicació del programa de 
la Festa Major d’hivern. 
 
Seguidament el President mostra  la seva voluntat perquè aquesta Festa Major d’hivern sigui  
participativa, com ha estat la Festa Major d’estiu. 



 
3- Informació de la Fira Nadalenca de l'Esperança. 
El President explica com es distribuiran les diferents parades  de la Fira Nadalenca,  es 
projecta un plànol perquè sigui  més clar, i s’anomenen les diferents parades. 
 
Seguidament, el President presenta el cartell de la Fira Nadalenca, i exposa que convidarà  als 
alcaldes i als regidors els pobles veïns perquè vinguin a la Batllòria. 
 
El President felicita  a la Cristina Galvez per la realització del cartell, que ha estat dissenyat  per 
una amiga seva i la mateixa Cristina. 
 
4- Presentació a la Comissió permanent de l'Informe de Seguretat i Civisme de la 
Batllòria. 
El President felicita la Comissió per haver fet un informe detallat, precís i exhaustiu. Afirma que 
no vol cap mal entès, i destaca que no hi ha hagut cap discriminació a l’hora de repartir les 
enquestes. Ha estat un procés obert. 
 
El President afegeix que el Consell del Poble aprovarà l’elaboració d’altres enquestes 
impulsades per altres institucions com, ajuntament, diputació o generalitat. 
 
El President  comenta que quan ell era regidor de la Policia de Sant Celoni i la Batllòria li 
hagués agradat que des de la Batllòria li hagués arribat  una enquesta com aquesta , perquè 
així s’haguessin pogut detectar  problemes. 
 
El President aclareix que aquesta enquesta és una “prospecció” , no una consulta a la població, 
i per això no s’ha passat l’enquesta  a tota la població.. La manera de repartir les enquestes ha 
estat  a través de les botigues i des del Consell del Poble. 
 
El President valora que el cost de l’enquesta i l’estudi posterior ha estat de 0 €. 
 
El President  no li agrada haver sentit comentaris, crítiques  per haver fet aquesta enquesta, ja 
que considera que darrera d’aquesta enquesta hi ha persones que han treballat per fer la feina 
ben feta. 
 
Seguidament  es passa  a presentar l’informe mitjançant un power point. S’adjunta l’informe 
presentat com a annex d’aquesta acta. 
 
 
El President explica  que s‘ha fet de manera independent, perquè les coses no es distorsionin. 
S’ha volgut fer de manera neutral. 
  
El President especifica que no critiquen la Policia Local, sinó tot el contrari, fan la seva feina 
professional però necessiten més recursos, i necessitem més policia. I tampoc critiquem els 
Mossos d’Esquadra 
 
En aquesta reunió de la Permanent es presenta l’informe  al Consell del Poble, i  posteriorment  
es passarà còpia als diferents cossos sobre el territori ( mossos i policia local), a tots els grups 
municipals de l’Ajuntament de Sant Celoni ( PSC, CiU i CUP),  a l’àrea de Seguretat Ciutadana 
i als mitjans de comunicació. 
 
El President diu que no tolerarà que es desacrediti la feina feta. 
 
Juan Sánchez pren la paraula dient que al poble hi ha algunes persones molestes per com  ha  
anat tot. Que li han comentat que al diari  “l’actualitat”  ja en parla. 
 
Òscar Rubio comenta que l’enquesta potser s’hagués hagut de fer d’una altra manera. Que 
potser s’hagués hagut de fer un text consensuat i demanar signatures. Però estableix que no 
entén perquè s’ha de fer, quan en una reunió de tota la Batllòria se li va dir a la regidora de 
seguretat que volíem més policia, perquè cal fer més coses, ja sap el que la gent de la Batllòria 
vol. 



 
El President contesta que si es fa un text consensuat només signen les persones que hi estan 
en contra. 
Juan Sánchez creu que el Consell del Poble està per escoltar a tothom, tant els que estan a 
favor com en contra. Afegeix  que s’ha d’analitzar perquè s’ha arribat  a aquesta situació, i 
buscar on s’ha fallat i millorar. I per últim , comenta que abans que “ l’actualitat “ hagués 
publicat res referent a l’enquesta, el consell del Poble hagués hagut d’estar informat. 
 
Jordi Gómez  creu el mateix que en Juan Sánchez 
 
El President contesta que el cartell de la fira Nadalenca ja s’ha publicitat, abans de la 
presentació al Consell del Poble,  i ningú s’ha queixat. 
 
Oscar Rubio comenta que té més importància la seguretat ciutadana que la fira . 
 
Juan Sánchez pregunta en base a què  la Batllòria ha suspès en Seguretat. Per la nota que es 
dóna, 4’7 aproximadament,  en base al  tant per cent  és com comparar la Batllòria amb el barri 
de la Mina. 
 
El President comenta que pot ser que la gent estigui segura, però no s’hi sent. 
 
Òscar Rubio, posa l’exemple de Riells, on hi ha un guàrdia, i aquest patrulla. 
 
Juan Sánchez comenta que  tenir un guàrdia patrullant per la Batllòria ja s’havia demanat fa 
temps. 
 
Eudald Puig comenta que potser s’ha fet massa ressò pública d’aquesta enquesta, abans de 
saber-ne els resultats. I no entén com es que ja ha sortit publicat. 
 
Juan Sánchez  creu que s’ha de parlar , debatre aquest punt de la seguretat ciutadana i 
l’enquesta. I que no és gens bo que hi hagi dos  posicions contraposades. 
 
José Antonio Santos  exposa que l’informe és una primera eina per treballar. 
 
Juan Sánchez està cansat de sentir a dir que els membres del Consell del Poble estan 
polititzats pel President del Consell.  Afegeix que lloa la feina feta pels membres de la comissió 
de Seguretat  però no li ha agradat que s’hagi publicat els resultats  de l’enquesta a “l’actualitat”  
abans que el Consell del Poble fos informat. Si aquest diari ha publicat alguna informació és 
perquè algú  els ha informat. 
 
Juan Sánchez continua  dient que  aquest resultats encara no s’han presentat oficialment  a la 
regidora de Seguretat Ciutadana. I  se li fa estrany  assistir a una reunió del Consell del Poble 
sense veure la Dolors Lechuga, ja que fa molt anys que és membre del Consell i mai ha fallat. I, 
tot i que s’ha excusat la seva assistència, ell creu que no ha vingut per una altres motius. 
 
Carme Giménez  diu que si és així,  es normal que s’hagi enfadat. 
 
El President contesta que la regidora ha estat informada sobre l’enquesta, de la seva 
elaboració, des de sempre,  i un cop tinguin l’informe  preparat li faran arribar a l’àrea a igual 
que a la resta de grups municipals de l’Ajuntament i als cossos de seguretat. 
 
El públic assistent segueix parlant del tema de l’enquesta , i el President pren la paraula i 
conclou que ell  va ser qui va informar  a “l’actualitat” , ja que el dimecres següent (és a dir, 
avui) s’informaria  al consell del Poble. 
 
El President vol deixar clar que no hi ha partidisme en cap dels seus actes. 
 
Jordi Gomez, creu que tothom està d’acord  que s’ha de  treballar de manera conjunta pel bé 
de la Batllòria. 
 



Carme Giménez comenta que si al poble hi ha gent disconforme amb el funcionament del 
consell, que  hi assisteixi a les reunions i que hi posi de la seva part. I creu que s’ha fallat a 
filtrar aquesta informació  prèviament a la premsa. Però que en tot cas és el que han decidit els 
veïns de la Batllòria. 
 
El President afegeix que per molt que el pressionin els mitjans de comunicació aquesta filtració 
no es repetirà. Però té molt clar que avui en dia la Batllòria té un espai  a un mitjà de 
comunicació, cosa que mai havia passat. 
 
El President  afirma que ara ja es té una eina per començar  a treballar. 
 
Òscar Rubio diu que quan ve la regidora  , no veu que ella apunti que la gent demana un 
guàrdia  a la Batllòria. Cosa que segons l’Òscar Rubio és necessari. 
 
Juan Sánchez creu que el fet que l’actual President del consell és l’antic regidor de Seguretat 
Ciutadana,  no té res  a veure amb l’enquesta que s’ha fet,  i per tant no entén el perquè la 
Dolors no ha assistit a la reunió. 
 
José Antonio Santos comenta que hi ha hagut diverses reunions  amb l’Àrea de Seguretat 
ciutadana  i els Mossos d’Esquadra. S’ha demanat informació dels plans d’emergència i per 
part de la policia local aquesta informació demandada no ha estat donada. I per part dels 
Mossos si que s’ha informat. Ara, amb la jornada de “ les sirenes “ no se’ls ha convocat. 
 
El President  afegeix que en l’anterior legislatura , ell com a regidor de Seguretat Ciutadana, 
trucava a la Presidenta del consell del Poble, la Dolors Lechuga, per informar-la de la jornada 
de les “ sirenes “. I creu que aquesta vegada  hi ha  hagut un malentès que ha provocat que no 
hagin estat informats. Així mateix comenta que la regidora li ha demanat disculpes per aquest 
fet. I la regidora té present que no tornarà  a passar. 
 
Jordi Gomez explica que el dia que es va presentar i repartir les enquestes entre els membres 
del Consell del Poble ell no hi era. Va excusar l’assistència per causa justificada. I demana que, 
ja que no va poder venir, que el més lògic es hauria estat fer-li  arribar l’enquesta. 
 
El President entén que en Jordi Gomez no va poder venir, però diu que els fets van anar 
d’aquesta manera. 
 
Jordi Gomez comenta que com a mínim  se l’hauria pogut informar per telèfon. 
 
Carme Giménez comenta que el què s’està decidint avui a la reunió s’ha de passar, i informar 
als membres que avui no han vingut? 
 
José Antonio Santos passa a explicar pregunta per pregunta. A mesura que es van coneixent 
els resultats de l’enquesta. 
 
El President , un cop escoltades les preguntes, conclou que la gent de la Batllòria diu que el 
seu poble és segur, però  el resultat de la nota és un suspès. 
 
Hi ha una mica de debat pel que fa al repartiment de les enquestes a Royal Park, i l’Eudald 
Puig explica com s’ha fet. I afegeix  com està distribuït Royal Park, la defineix com una 
urbanització depenent de dos Ajuntaments, el de Gualba i el de Sant Celoni. I pel que fa  a 
l’enquesta de seguretat , l’opinió del veí del terme municipal de Gualba val igual que el veí de la 
Batllòria, ja que la separació entre un i altre són 20 metres. 
 
El President creu que un cop redactat aquest informe cal marcar els objectius pel 2010. 
 
Carme Gimenez pregunta si aquest informe es trobarà a Les Casetes o a la Biblioteca per 
poder-lo consultar. 
 
El President ho valora i afirma que es contemplarà la possibilitat de penjar-ho a la pàgina de 
l’ajuntament, a l’apartat del Consell del Poble. 



 
El President valora la feina feta per la comissió de Seguretat i afegeix que està content i 
orgullós . I convida  a totes les persones que vulguin a participar a la comissió de seguretat. I 
de totes les altres comissions, perquè la Batllòria ha crescut i potser cal copsar la nova realitat. 
I les comissions s’hauran de marcar els objectius per aquest 2010. 
 
Per concloure la presentació de l’Informe de Seguretat Ciutadana, el President es compromet a 
fer un nou estudi l’any vinent. 
 
5- Varis 
 
Passatge davant l’església,  el President  explica els  antecedents pel tema de les obres  a  
aquest espai. Però com que  durant el 2010  es faran les obres de la Unió Batllorienca, i 
aquesta placeta serà un lloc de pas pels camions de les obres, el Regidor d’Entorn, Marià 
Perapoch, creu que seria millor esperar a fer aquestes millores un cop hagin finalitzat les obres 
de la Unió Batllorienca.  
 
El President té el mateix criteri. I llegeix un document  d’acord amb els veïns del Carrer Breda. 
 
En Juan Sánchez proposa pensar un nom per aquesta placeta. 
 
Fira d’atraccions  el President explica que s’ha fet gestions perquè hi hagi fira d’atraccions per 
la Festa Major d’hivern.  I llegeix l’acta que ha presentat per demanar  l’espai per poder 
instal·lar les atraccions. 
 
Sense cap altre punt a tractar, el president dóna per tancada la sessió a les 0.05. 
 
Annex: informe de Seguretat i civisme de la Batllòria 2009. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


